



#ផ្នែកហាត់ការ #យុវជន #ការរៀនបន្ថែម #ការអនុវត្តន៍ #បទពិសោធន៍ #ការងារសង្គម #ទីផ្សារ #ទំនាក់ទំនង #ធនធានមនុស្ស
#ការបណ្តុះបណ្តាល #ហិរញ្ញវត្ថុ #ការបង្រៀន #ព័ត៌មានវិទ្យា #ផ្នែករចនា #រៀបចំកម្មវិធី #រដ្ឋបាល

ស្នើសុំពីអង្គការប្រៀបធៀបអ្នកនិពន្ធសិទ្ធិ



តើអ្នកជិតបញ្ចប់ការសិក្សា ឬ ទើបនឹងបញ្ចប់ការសិក្សាថ្មីៗមែនទេ? ចង់បានការអភិវឌ្ឍន៍ផ្នែកជំនាញទេ? តើអ្នកចាប់អារម្មណ៍ហើយចង់ចាប់ផ្តើមការងារ ដំបូងរបស់អ្នកជាមួយអង្គការប្រកបដោយភាពច្នៃប្រឌិតក្នុងការធ្វើការជាមួយកុមារនិងយុវជនដែររឺទេ? បើអ្នកឆ្លើយថា "yes!" អ្នកអាចនឹងក្លាយជាមនុស្សម្នាក់ដែលយើងកំពុងតែស្វែងរក!

តើជំនាញទាំងនេះដូចម្តេចដែរ? តើអ្នកចាប់អារម្មណ៍នៅលើមួយណាដែរ?

ការងារផ្នែកសង្គម – ជួយការងារស្នូលហើយអាចរៀនបន្ថែមពីក្រុមការងារ ដែលមានបទពិសោធន៍យូរឆ្នាំ និងធ្វើការដោយផ្ទាល់ជាមួយអ្នកទទួលផល ដែលអាចឱ្យអ្នកអាចយល់បានច្បាស់អំពីទិដ្ឋភាពពិតនៃសង្គម

ការងារផ្នែកទីផ្សារ – ធ្វើការវិភាគលើទីផ្សារគោលដៅ និងបង្កើនការលក់ក្នុង មណ្ឌលអាជីវកម្ម ដូចជា Friends 'n' Stuff និងគោរពនិយមន័យប្រៀបធៀប

ការងារផ្នែកទំនាក់ទំនង – ប្រើទេពកោសល្យរបស់អ្នកដើម្បីផ្សព្វផ្សាយអំពីអ្វី ដែលយើងបានធ្វើ ជាពិសេសយុទ្ធនាការរក្សាកុមារឲ្យរស់នៅជុំគ្រួសារ

ការងារផ្នែកធនធានមនុស្សរដ្ឋបាល – ជួយគាំទ្រដល់ក្រុមការងារនិងប្រព័ន្ធ គ្រប់គ្រងជំនាញនិងការអភិវឌ្ឍន៍, ជួយរៀបចំកសាងការងារជាក្រុម, រៀនអំពី ដំណើរការការងាររដ្ឋបាល

ការងារផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ – បង្កើន និងពង្រឹងសមាសភាព នៃរបៀបចាយលុយ ឱ្យមានតម្លាភាព និងនិរន្តរភាព

ការងារគ្រូបង្រៀន – យកឱកាសនេះដើម្បីបង្កើតអ្វីថ្មីនិងផ្ទេរចំណេះដឹង របស់អ្នកទៅអោយកុមារនៅក្នុងមណ្ឌល ឬនៅក្នុងសហគមន៍

ការងារផ្នែកបច្ចេកវិទ្យាព័ត៌មាន – ធ្វើការជាមួយអ្នកជំនាញបច្ចេកវិទ្យា ព័ត៌មានរបស់យើងដើម្បីឱ្យប្រាកដថាក្រុមការងាររបស់យើងមានគន្លឹះ ការងារត្រឹមត្រូវដើម្បីបំពេញការងារ

ការងារផ្នែករចនា – ជួយដល់ក្រុមការងារជាមួយនិងជំនាញរចនារូបភាព របស់អ្នក និងបង្ហាញពីគំនិតច្នៃប្រឌិតរបស់អ្នកដោយការបង្កើតសម្ភារៈ ការផ្សព្វផ្សាយនិងផលិតផលថ្មីៗ

ការងារផ្នែករៀបចំកម្មវិធីនៅប្រៀបធៀបអ្នកប្រឹក្សា (FFF) – ចូលរួមលើក កំពស់យ៉ាងសកម្មចំពោះកន្លែងថ្មីរបស់យើង និងធ្វើការរៀបចំព្រឹត្តិការណ៍ គួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ផ្សេងៗ ដូចជាកម្មវិធីបុណ្យជាតិ ការតាំងពិព័រណ៍ និងការប្រគុំតន្ត្រីជាដើម។

យើងចង់ផ្តល់ឱកាសអោយយុវវ័យក្នុងការចាប់ផ្តើមអាជីព និងអភិវឌ្ឍន៍សក្តានុពល ដោយការធ្វើការងារជាក្រុមជាមួយគ្រប់ជាតិសាសន៍ និងគ្រប់ជំនាញ នៅក្នុងអង្គការយើងនៅក្នុងទីក្រុងភ្នំពេញ។ កម្មវិធីកម្មសិក្សានេះអនុញ្ញាតិអោយអ្នកជ្រើសយកផ្នែកណាមួយដែលបាន រៀបរាប់ខាងលើមកអនុវត្តន៍ និងទទួលបទពិសោធន៍ពិតសំរាប់ជីវិត។ អ្នកនឹងចូលរួមជាមួយគម្រោងផ្សេងៗរបស់យើងដូចជា ការការពារកុមារ សេវាសង្គម ការអប់រំ សុខភាព ផ្នែកការងារអោយធ្វើ និងវគ្គបណ្តុះបណ្តាល។ អ្នកអាចចាប់យកឱកាសនេះក្នុងការធ្វើការផ្ទាល់ជាមួយអ្នកទទួលផលរបស់យើងនៅក្នុងសហគមន៍ ក៏ដូចជាអ្នកអាជីវកម្មផ្សេង អតិថិជន រដ្ឋាភិបាល ម្ចាស់ជំនួយ និងអង្គការដៃគូ អ្នកទេសចរណ៍ និងដៃគូផ្សេងៗទៀត។

ចង់ធ្វើការកន្លែងដែលអាចរៀននិងអភិវឌ្ឍន៍ខ្លួនអ្នក! អ្នកចុះកម្មសិក្សាទាំងអស់នឹងចាប់ផ្តើមនៅខែកញ្ញា និងមានគ្រូបង្ហាញតាមជំនាញ ដើម្បីបង្ហាញតាមបទពិសោធន៍របស់ពួកគាត់។

គួរអោយចាប់អារម្មណ៍អត់? ពិតជាឱកាសពិសេសមែន!
ផ្ញើប្រអប់អ្នក ដោយបញ្ជាក់ពីជំនាញដែលអ្នកចាប់អារម្មណ៍
មកកាន់ hr@friends-international.org

Friends team

